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De JVC jaarvergadering op 7 november op 7 november jl. verliep in een zeer vertrouwde sfeer.
Allereerst werden in het afgelopen jaar gestorven leden met een minuut stilte herdacht. De sterk
gegroeide samenwerking betreffende de jeugd tussen SIOL en JVC en de toekomstige ontwikkeling van
het sportpark De Groenendijkse Kampen werden door het bestuur toegelicht en met instemming
begroet. 

Er werden ook JVC-leden gehuldigd, ditmaal door aftredend bestuurslid Maurits de Boer. Gerrie
Christiaans (wedstrijdsecretaris, coördinatie oud papierploeg), al vele malen gelauwerd, mocht zijn
naambordje toevoegen aan de lijst met ereleden. Sanne Thijssen (JO13-1, KNVB selectie MO13 district
zuid 1) werd geëerd als Belofte voor de toekomst van het jaar 2023-2024. Sportvrouw van het
afgelopen jaar werd Judith van Thiel (leider MO20). Als Sportman van het jaar werd Geertjan Janssen
(coach Zaterdag 3, organisator Cuijks schoolvoetbal) gehuldigd. Bob Heijl (bestuurslid, actief voor de
vernieuwing van het hoofdveld en De Groenendijkse Kampen) werd bekroond met de titel Allrounder
van het jaar en Jacky Chi mocht namens zijn team JVC 1 het ereteken van de Sportploeg van het jaar in
ontvangst nemen.

De prachtige toespraken lees je op onze website.

HULDE!

REDACTIE@jvccuijk.nl
DE Flits
2024-DECEMBER

volg ons!
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Van links naar rechts: Jacki Chi, Geertjan Janssen, Gerrie Christiaans, Bob Heijl en Sanne Thijssen
Judith van Thiel ontbreekt op de foto.

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://www.jvccuijk.nl/homepage/huldigingen-op-jaarvergadering-jvc-cuijk-dd-07-11-2024/
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Geen Walking Football zonder Female Touch
Alles al nat bij de warming-up. Wind, regen, kou, niets deert hen. Al sinds april 2023. Oud kan
heel jong zijn. “Uit!” “Nee, nee, nee.” “Overtreding!” “Ach, hou toch op.” “Hoe kun je zo’n bal nou
missen?” Stiekem toch een kort stukje rennen. In vervoering juichen bij een goal. Zweet op de
koppies. Maar dan die al ervaring. Strategische looplijnen, vooruitdenken bij het positiespel,
tikken, listig en getruct voetenwerk. Daarin zijn deze gerijpte voetballers doorkneed. Als ze een
goaltje meepikken kunnen de mannen weer een week vooruit. Mannen? Er is één vrouw bij.
Maar voor Ans Keijzers geldt precies hetzelfde. Soms lukt het haar net even dat doelpuntje erin
te toucheren. Natuurlijk zijn er verschillen tussen de Walkers: fysiek, technisch, qua
loopvermogen. Maar hier wordt heel mild en voorkomend mee omgegaan. Het gaat er toch om
met zijn allen weer lekker moe te worden in de wei! Nou ja, kunstwei.
 
Cherchez la femme
De cooling-down is duidelijk niet bijster populair. De koffie wel. En dan komt er een tweede
female touch aan te pas. Mientje Branje zorgt als vanouds voor de koffie, maar speciaal voor
deze training op 5 december ook voor een lekkere banketstaaf en een luidsprekertje met Sint-
liedjes. Zij snapt precies hoe het allemaal werkt. Verder komt er zomaar ergens een fles
tevoorschijn met een overdacht exquise rumlikeurtje en bijpassende borrelglaasjes. Dit is bij
zeer, zeer hoge uitzondering, zo luidt de stellige verzekering. Aannemelijk, want waar blijf je
anders met je zorgvuldig opgebouwde conditie? De derde female touch komt van Ans. Haar
heeft de goede Sint bereid gevonden aan Mientje, leider Johan Lamers en aan eerste trainer
Harrie Kerstens een pakje met een rijm vol waarderende woorden en een fleurige pietenmuts te
overhandigen. Van dit alles wordt iedereen weer helemaal warm. Daarna worden gezellig de
pijntjes, kwaaltjes, hulpstukken en welgemeende adviezen (rennen afleren, bal laag houden)
geanalyseerd en geëvalueerd. Sfeertje. Daar doe je het ook voor, elke donderdag van tien tot
twaalf.
 
Luctor
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Zaterdag 2 december was het zover. Sinterklaas
was met zijn pieten aanwezig op het sportpark
en in de kantine van SIOL voor alle kinderen van
de teams JO7, JO8 en JO9. De pieten stonden de
teams bij de poort al op te wachten om hen te
begeleiden naar de kleedlokalen. Ook tijdens de
warming-up deden de pieten enthousiast met
de kinderen mee. Om beurten mochten de
teams bij de Sint in de kantine komen. Hier had
de goedheiligman voor elk team een leuk
verhaaltje of een anekdote paraat. 

sinterklaas op bezoek bij de jeugd

en bij de iets oudere jeugd...

En natuurlijk gingen alle kinderen met een leuk cadeautje naar huis. Leuk om al die blije (en soms
wat gespannen) gezichtjes te zien. 
Het geheel was super geregeld door de activiteitencommissies van SIOl en JVC Cuijk.

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Elke maandag, woensdag en zaterdag staan Rano en ik als trainer en leider langs het veld met de
jongens van O13-2. Het zijn jongens uit alle hoeken van de wereld, met verschillende
achtergronden, geloven en culturen. Natuurlijk is het wel eens lastig omdat de jongens aan het
puberen zijn, maar één of twee trainingen later is het weer helemaal anders. Zo kan het dus ook!
Erg mooi om de groei van de jongens te zien als de bal rolt. Niet alleen in hun spel, maar ook in
hun persoonlijke ontwikkeling. Ook daar ben je 3 keer per week op en naast het veld mee bezig,
zodat de jongens plezier met elkaar hebben!

voetbal verbindt!

We zien het iedere week: een
lach na een mooie pass, een
high-five na een doelpunt en een
arm om iemand heen als het
even tegenzit. Wij geloven echt in
de verbindende factor van
voetbal en dat zien we iedere
week weer terug omdat voetbal
verbindt!
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Op 12 december vond een ‘Aftrapbijeenkomst’ plaats van de stuurgroep en verschillende
werkgroepen. Insteek van de bijeenkomst was een onderlinge kennismaking. Ook werden alle
aanwezigen bijgepraat over de stappen die de afgelopen jaren zijn gezet inzake de
samenwerking tussen JVC Cuijk en SIOL.

Positief is dat maar liefst 60 clubleden van JVC Cuijk en SIOL zich hebben ingeschreven voor de
acht verschillende werkgroepen, uiteenlopend van de clubidentiteit tot technisch beleid en van
juridisch advies tot invulling van het nieuwe sportpark. Tijdens de startbijeenkomst werd
duidelijk dat leden positief zijn over de plannen die beide besturen en de stuurgroep hebben
gepresenteerd. Het hoge aantal leden per werkgroep is een bewijs dat er draagvlak is voor de
plannen die zijn gepresenteerd en het verzekert beide verenigingen ervan dat de betrokkenheid
van de vrijwilligers hoog is en blijft.

aftrapbijeenkomst jvc cuijk en siol

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Tegen de stroom in ....
 
We leven in een tijd waarin mensen tegen elkaar
worden opgezet. In een tijd waarin onze
landsbestuurders het verkeerde voorbeeld geven
door hun best te doen om te polariseren en alleen
in voor of tegen denken en in zwart of wit en niet in
grijs. In een tijd waarin we uit elkaar gedreven
worden en ieder de neiging heeft zich terug te
trekken op zijn of haar ‘eigen grondgebied’ en
waarin we elkaar, met al onze verschillen, steeds
lastiger ontmoeten.
 
In die tijd zoeken wij, tegen de stroom in, elkaar juist
op. Want laat dat duidelijk zijn........ JVC Cuijk en SIOL
hebben elkaar gevonden.
 
Op allerlei fronten wordt samengewerkt. Samen op
weg naar één club. Ondanks onze uiteenlopende
geschiedenis of andere achtergronden zijn en
blijven we met elkaar in gesprek om verschillen te
overbruggen, maar nog mooier, de vele
overeenkomsten te omarmen. Soms moet je dan
wat van jezelf weggeven, maar uiteindelijk levert de
som der delen een stralende toekomst op. Wij zien
die toekomst al dagelijks voor ons als we een van
beide sportparken opwandelen.

Daarentegen mogen en willen we de JVC Cuijk-
historie niet vergeten. Onvergetelijke (sportieve)
successen, memorabele gebeurtenissen, markante
en onmisbare persoonlijkheden, mastodonten op
wiens schouders de club gebouwd is, cruciale
scharnierpunten in de JVC-geschiedenis. 
 

column

Of gewoon de wekelijkse wedstrijden, met de
daarbij behorende, oergezellige nazit in de
kleedkamer en de kantine. Gewoon teamgenoten
van allerlei pluimage die samen voetballen en een
resultaat op het veld willen behalen. Die samen
plezier beleven aan een geweldige tackel of een
mooie steekpass. Die samen plezier beleven aan
voetbalhumor in de zweterige kleedkamer. Of aan
een analyse van de zojuist gespeelde wedstrijd in
een naar verschraald bier ruikende kantine tijdens
een paar alcoholische versnaperingen.
 
Waar worden ‘verschillen’ op een heel natuurlijke
wijze bij elkaar gebracht? Waar maakt het niet uit
waar je woont, wat je achtergrond is of niveau?
Zodra je met een shirt aan op het veld staat werk je
samen aan eenzelfde doel. Zodra je samen werkt
aan je club of de club van je zoon of dochter, werk je
ook samen aan een gemeenschap vol diversiteit, die
een overeenkomstig doel heeft.
 
Nu al genieten we van de gemeenschappelijke
successen van de samenwerkende teams en
commissies. Want ook voor de nieuwe vereniging
die straks gaat ontstaan geldt dat we genieten van
die steekpass, de kleedkamer humor en de gezellige
nazit. Dus laten we de verschillen benutten en de
overeenkomsten omarmen.
 
Een mijmerende Kerst-Pinda

za 4 januari 

op de agenda
nieuwjaarsreceptie JVC Cuijk - Siol

ma 6 januari Sportpark weer geopend - hervatten trainingen

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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De eerste competitiefase werd met een bittere nasmaak afgesloten met een onterecht verlies en
voor ons nog vervelender omdat Nora het veld verliet met een gebroken pols. De tweede fase
begonnen we niet met 15 dames maar met 13 fitte dames omdat ook Noor nog steeds herstellende
was van een blessure die ze in juni had opgelopen. De eerste wedstrijd wonnen we eenvoudig in
Uden waarin we ons eigenlijk te weinig beloond hadden door veel kansen te missen. Helaas raakte
ook Jinte geblesseerd en miste we Anne Fleur tegen Volharding! Onze super sub Ize zou na haar
wedstrijd van de JO11-1 nog aansluiten bij ons zodat we nog 1 wissel hadden. Helaas raakte ook Ize
geblesseerd waardoor we zonder wissels de wedstrijd winnend wisten af te sluiten! Onze derde
wedstrijd was tegen het 9-tal van EGS’20 en tot overmaat van ramp raakte onze geblessseerde
ziekenboeg nog voller omdat Liwia geveild werd door een virusinfectie! Deze ziekenboeg werd nog
aangevuld door Esmee en Iefke raakte ook nog eens geblesseerd waardoor we welgeteld 9 fitte
speelsters overhielden! Gelukkig kwamen Sanne en Ize ons uit de brand helpen en wonnen we deze
pot overtuigend met 4-0! 

DE Flits
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mo15-2 JVC Cuijk - Siol kampioen

De volgende wedstrijd tegen Haps werd
vanwege de slechte velden geannuleerd.
Ook de wedstrijd tegen Erp werd vanwege
het weer uitgesteld en de aangeboden
doordeweekse opties van ons om in te
halen vonden helaas geen relaas in Erp! Dat
betekende dat wij tegen Haps de laatste
wedstrijd van fase 2 moesten spelen. Doel
was om de drie punten binnen te halen. Een
prettige bijkomstigheid was dat onze
ziekenboeg leeg begint te stromen en dat
het aantal terugkerende geblesseerde hun
rentree begonnen te maken. 

We konden gelukkig gebruik maken van Jill en Zoey zodat we we weer eens vier wissels hadden! De
meiden hadden er zin in en geloofde dat ze misschien wel 8 doelpunten konden maken wat ze dan
ook kampioen kon maken. We begonnen lekker fel en joegen de tegenstander overal op het veld af!
Er werd goed gecombineerd en we scoorde 4x in de eerste helft. In de pauze waren de meiden
gebrand om door te stoten naar de 8 goals. Noor maakte na een half jaar haar eerste minuten en
liet meteen zien hoe wij haar gemist hadden, ze grosierde in mooie passen. Het werd uiteindelijk 1-
10 waar de uitslag nog wel hoger had kunnen uitvallen omdat wij de laatste 10 minuten ons vizier
niet meer scherp hadden! Het was een collectieve top prestatie van het team! De coaches waren
niet voorbereid op een kampioenschap die in Haps werd gehaald op doelsaldo! Het gejuich na het
eindsignaal werd in Cuijk gehoord en de harde beats schalde uit de kleedkamer!

Meiden wat hebben jullie het weer ongelofelijk goed gedaan! Wat een drive en energie hebben in
de wedstrijden gegooid ondanks de vele blessures! Top!! De coaches en de fans (ouders) zijn super
trots op jullie!!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Wie heeft er zin om mee te helpen met wat snoeiwerk bij JVC Cuijk? Je kunt kiezen voor donderdag
of vrijdag 2 en 3 januari van 9.00 tot 12.00 uur of van 13.30 tot 16.00 uur.
 
Vele handen maken licht werk. Alle hulp is welkom. Je kunt je opgeven bij Dirk Jonker (06-12593121).

sNOEIWERK BIJ jvc CUIJK

Het team JO19-1 JVC Cuijk is al jarenlang een vriendenteam, waar plezier en gezelligheid net zo
zwaar wegen cq belangrijk is als succes op het veld. 
Sinds dit seizoen fungeren wij als vlaggenschip van de jeugd van JVC Cuijk, waar wij erg trots op zijn.
We vragen ons af in hoeverre JVC dat ook is, hoewel wij na thuiswedstrijden altijd zorgen voor een
goede kantine-omzet, zijn de resultaten nog niet geweldig. Na wisselvallige resultaten in fase 1
onder andere door veel ongeluk en blessures, ging fase 2 niet veel beter. We speelden 2x – door in
de laatste minuut 3-3 tegen te krijgen-, gelijk en de rest verloren wij.
Voetballend maken we veel progressie met een nieuwe manier van spelen. Deze manier van
spelen en het laaiend enthousiasme van het team, zal ervoor zorgen dat wij ongeslagen kampioen
worden in fase 3 en 100.000 volgers op instagram bereiken (volg ons; een aanrader).
Onze grootste doelstelling is echter om het team te worden met de meeste uitgaven in de kantine.

jo19-1

JVC Cuijk heeft een nieuwe trainer aangesteld voor het seizoen
2025-2026. Luciën Roeffen (51) uit Cuijk gaat na de zomerstop
aan de slag bij de Cuijkse zaterdag tweedeklasser.
 
Luciën is momenteel bezig als trainer bij vijfdeklasser Achates.
Als voetballer kwam hij uit voor JVC Cuijk, VVV Venlo, NEC en
SIOL. Ook was hij jeugdinternational. Een zware enkelblessure
maakt al vroeg een einde aan zijn voetballoopbaan. Luciën heeft
zich toen vol gestort op het trainerschap.

Luciën Roeffen nieuwe trainer JVC Cuijk

Bij SIOL begon Luciën vervolgens in 1999 op 26-jarige leeftijd met zijn trainerscarrière. Daarna
werkte hij onder meer als hoofdtrainer bij Olympia'18 (Boxmeer) Stormvogels'28 (Siebengewald),
Juliana (Mill), wederom SIOL, HBV (Beers) en als interim bij Achilles ‘29 (Groesbeek).
 
JVC Cuijk is verheugd met de komst van Luciën. Luciën zal na de zomer voor twee jaar de
belangrijke taak krijgen de verdere ontwikkeling van de selectie vorm te gaan geven. Veel aandacht
verdient de nauwe samenwerking tussen JVC Cuijk en SIOL, ook bij de senioren. Met zijn Cuijkse
achtergrond en zijn ervaring bij beide verenigingen zal Luciën hierin een zeer belangrijke ‘speler’
zijn. 

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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EVEN KENNISMAKEN MET... geert van oss

DE Flits clubblad jvc cuijk

Kun je iets over jezelf vertellen?
Ik ben 62 jaar jong en gehuwd met Anja. We
hebben twee kinderen: Cardisha en Timothy.
Cardisha heeft in Dames 1 gespeeld en
Timothy speelt in Zaterdag 2.
 
Waar woon je?
Ik ben geboren in Nijmegen en ik woon al 27
jaar in Cuijk
 
Je bent keepertrainer. Hoe lang al en wat is
er zo leuk en bijzonder aan deze taak?
Keepers trainen is het mooiste wat er is. Ik
train al twintig jaar selectiekeepers en jeugd.
Jeugdkeepers kun je veel aanreiken om hen
beter te maken, ieder op zijn of haar niveau.
De keepers in de twee groepen die ik nu train
hebben de leeftijd vanaf 11 tot 17 jaar.
En bij de trainingen krijg ik ook nog assistentie
van Gerrit Koelemeij, zodat we de kwaliteit die
wij willen leveren kunnen waarborgen.

Kun je iets vertellen over je
voetballoopbaan bij JVC?
Ik heb nooit voor JVC gespeeld, maar ik ben
wel als teammanager bij verschillende teams
actief geweest namelijk bij de B1 met Remco
ten Hoopen, bij de A1 met Robbert Weijers en
bij O21 met Hans kraai en Piet de kruif. Verder
was ik trainer bij de dames.
 
Wat is je leukste herinnering hierbinnen?
Met de B1 werden we kampioen en we
wonnen de beker ongeslagen. Met de A1 was
het trainingskamp in Duitsland er eentje om
nooit te vergeten. Met de 021 wonnen we de
Copa del Agatha. Het bijzondere hieraan was,
dat we alleen tegen bvo-teams speelden. Met
de dames hebben we drie seizoenen goed
gespeeld in de derde klasse. In het vierde
seizoen zijn we helaas gedegradeerd.

2024-december 

Hoe en waarom ben je trainer geworden?
Ik ben trainer geworden, omdat mijn dochter wilde
gaan voetballen en zoals zo vaak was er geen trainer
Ik ben daar samen met mijn vrouw ingestapt en zo
is het begonnen. Met het meisjesteam zijn we ook
kampioen geworden en we hebben de beker
gewonnen. Ongekend goed waren ze. Ze wonnen
ook van jongensteams .
Later ben ik ook nog trainer geweest van de dames
van JVC en de dames van NEC Nijmegen. De NEC-
dames speelden toen op het hoogste niveau, zeg
maar de eredivisie van nu. Daarbij waren meiden
die zelfs in het Nederlands elftal speelden. In die
periode trainde ik ook de keepers van NEC en van
Orion.

Heb je andere
vrijwilligerstaken bij
JVC (gedaan)?
Via de
Activiteitencommissie
ging ik met de jeugd
op kamp. We zijn op
verschillende plaatsen
geweest en het was
altijd gezellig.
 

Voetbal of keep je nog wel eens?
Op beide vragen kan mijn antwoord kort zijn: nee
(hahaha).
 
Wat voor werk doe je?
Ik rijd doelgroep-kinderen naar school of naar een
instelling.
 
Wat doe zoal in je vrije tijd?
Ik kijk graag naar voetbal en tennis en verder naar
actiefilms. Ik lees ook graag voetbalverhalen over
bijvoorbeeld Arno Artz, Wim Kieft en Edwin van de
Sar. In het verleden ben ik jaren drummer geweest
in een Top 40-band. 

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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In feesttenten maakten we muziek met veel
bekende artiesten zoals René Froger, Marco
Borsato, Corry Konings en Frans Bauer. Dat
was een geweldige tijd. Nog steeds luister ik
veel naar muziek. Wandelen vind ik fijn, vooral
in Oostenrijk, maar ook in Egypte met een boot
de zee op en lekker snorkelen in een zon-zee-
vakantie vind ik prachtig. Met carnaval vier ik
vier dagen supergezellig feest met de
vriendengroep. Qua smullen lust ik eigenlijk
alles: Chinees, Mexicaans en boerenkool .

2024-december 

Heb je misschien een boodschap voor de leden
van JVC? 
Blijf je steentje bijdragen aan de club van ons
allemaal.
 
Andere hartekreten?
Een dag niet gelachen is een dag niet geleefd.
Ik wens iedereen een gezond en sportief 2025.

JO13-1 kampioen; samengesteld SIOL, JVC en VCA teaM

Gedurende de eerste fase werd JO13-1 al met
de week beter en beter. Het was dan ook geen
verrassing dat zij de tweede fase van het jaar
sterk uit de startblokken kwamen. Met 22
doelpunten in de eerste 4 wedstrijden legden
ze de basis voor het winnen van het
kampioenschap. Op 7 december 2024 haalden
zij hun kampioenschap definitief binnen. Met
veruit de meeste doelpunten en de minste
tegengoals zijn ze terecht winnaar geworden
van de tweede fase en promoveren ze terug
naar de eerste klasse.

Op zaterdag 7 december 2024 is JO13-1 van JVC/SIOL kampioen geworden in de tweede klasse. Na een
moeizame eerste fase waarbij de jongens moesten wennen, zijn ze met veel overtuiging kampioen
geworden van de tweede fase.

De eerste fase van het jaar, spelend in de eerste klasse, was een gewenningsfase. JO13-1 liet toen al
regelmatig hun potentie zien, maar was vaak ongelukkig tijdens die wedstrijden. Daarnaast moesten de
jongens wennen aan het spelen op een heel veld. Ook moesten ze wennen aan elkaar; een groot deel
van de jongens speelden al bij SIOL, maar er kwamen ook jongens van JVC en VCA naar dit team.

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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11 12

14. Mario van Boxtel
15. Fred Seeger
16. Robbie Roeffen
17. Jos Jochems
18. Marco Janssen
19. Robert Wijers
20. William Janssen
21. Jozef Hendriks
22. Kees van Stijn
23. Leo Giesbers
24. Michel Hermens
25. Guido van Oirschot

Jos Jansen1.
Bas van der Sanden2.
Henk Reijs3.
Tiny Verhagen4.
Joop van IJzendoorn5.
Willy Broeren6.
Albert Mulders7.
Albert Straatman8.
Twan van Bergen9.
Ron Jochems10.
Gerrie Hofman11.
Rene Broekmans12.
Edwin Raap13.
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13 15 1614
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18 19

9 10 1211
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wie is wie? - de namen!
De kampioenen van 1984-1985: dit waren ze!

uit de oude doos- wie is wie?
In deze editie van de Flits hebben we natuurlijk weer een ‘Wie is Wie?’ 
Maar wie zijn deze mannen eigenlijk? Kun jij de juiste namen raden? 
En weet jij in welk jaar deze foto is gemaakt?

Heb jij ook nog een
 oude teamfoto, stuur ‘m dan 

naar redactie@jvccuijk.nl
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https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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kampioenen fase 2

ST SIOL / JVC Cuijk  JO8-2

Gefeliciteerd allemaal!

ST SIOL / JVC Cuijk  JO9-4

ST SIOL / JVC Cuijk  JO7-3 ST JVC Cuijk - SIOL MO15-2

ST SIOL / JVC Cuijk  JO9-1 ST SIOL / JVC Cuijk  JO13-1

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk



